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Írásbelibeli választ igénylő kérdés

dr. Kövér László
az Országgyűlés Elnöke
BUDAPES T

Tisztelt Elnök Úr!

Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése; valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
46/1994. (IX. 30.) OGy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok benyújtani Balog Zoltán (Emberi Erőforrások Minisztériuma) Miniszter Úrnak a
következő címmel :
Hogyan lehet az a „szakmai szakmaiatlanság”, hogy az oxyológia nem része — a továbbképzé s
kreditpontjai nem számolhatóak el „kötelez ően választható pontként” - sem a
sportorvoslásnak, sem a belgyógyászatnak, míg része az „üzemorvostannak, foglalkozás -
egészségügynek, egészségkárosodottnak, az ifjúságvéd.-nek, repülőorvostannak” az
idevonatkozó internetes közlemény alapján : „Kihívások az oxyológiában” 2013 .10.19. (Euró
Medica Hírlevél) ?
Ismételten meghirdetésre került egy oxyológiai továbbképzés, melynek kreditpontjai ne m
vonatkoznak az orvosszakmailag alapvetően a kérdéskörbe tartozó két szakvizsgához, a
belgyógyászathoz és a sportorvosláshoz . A belgyógyászat vonatkozásában számtalan betegsé g
alapproblémája, vagy szövődménye okozhat oxyológiai problémát, életveszélyes szituációt é s
idevonatkozó sürgősségi ellátást.
Hasonlóan a sportorvoslással összefüggésben, mert a különböz ő média felületek szerint még
európai szinten is gyakoriak a sportrendezvényeken akár a sportolói, akár a néz őket érintő
„oxyológiai” sajnálatos események és az ezzel összefügg ő , szükséges orvosi beavatkozások . . .
A sportorvos kollégák jelentős része már teljesen ki van bukva amiatt a szakmaiatlan hozzáállá s
miatt, amiért a továbbképzéseket minősítő kijelölt szervezeteknek és személyeknek a fentiek
alapján IS! halvány fogalmuk sincs(?) a sportorvoslással összefüggő szükséges továbbképzések
elismerése, kreditpontos elismertetése vonatkozásában . . . Vagy talán az érintettek anyagi érdeke k
alapján érintettek, hogy ezeket a továbbképzéseket ne fogadják el 	 ?????
Tisztelettel várom válaszát és ezen túlmen ően szakmai intézkedését is a megfelelő továbbképzési
(kredit) szakmai háttér biztosítása érdekében .
Válaszát és esetleges pozitív szakmai intézkedését az érintett kollégák nevében is köszönöm !

Kiskunfélegyháza, 2013 . 08.26.
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